
zápis č. 2 

Zápis ze schůze Školské rady Pražské konzervatoře 9. 3. 2015 

 

Přítomni: K. Dolejšová, R. Mlejnek, M. Keller 

Omluven: J. Kurfiřt 

Písemně pozváni byli a nedostavili se: L. Štvánová, P. Vlasák 

 

 

 

Program: 

 

1. Kontrola zápisů z předešlých schůzí ŠR 

 

2. ŠR na schůzi 16. 10. projednávala otázku rekonstrukce Palffyovského paláce. Vzhledem 

k tomu, že hl. m. Praha schválilo rozpočet teprve v únoru 2015, bude toto téma otevřeno až 

s novými členy ŠR jmenovanými magistrátem. 

 

3. ŠR navrhuje zvážit možnost půjčování učeben ve 3. patře (případně 4. patře) ve večerních 

hodinách (po ukončení teoretické výuky) studentům ke cvičení. Diskutována možnost 

zkušebního provozu během druhého pololetí šk. r. 2014/2015. ŠR projedná tuto otázku se 

zástupcem ředitele pro teoretickou výuku P. Čechem a ředitem P. Trojanem a navrhne vhodné 

praktické řešení. 

 

4. ŠR se shodla na potřebě dát k dispozici kromě schránky v přízemí školy také elektronickou 

schránku pro podněty a připomínky. (skolska.rada@prgcons.cz) 

 

5. ŠR diskutovala problematiku organizace zkoušek a koncertů symfonického orchestru PK a 

potenciální možnosti koordinace s Českou studentskou filharmonií (a případně dalšími 

akcemi, s nimiž hrozí případné kolize). 

 

6. M. Keller otevřel diskuzi o propagaci koncertů v koncertním sále PK. Navrhl mj. možnost 

oslovit zahraniční turisty prostřednictvím anglické verze plakátů ve vývěsce na rohu budovy 

Na Rejdišti. Dále by bylo vhodné využít sociálních sítí (hlavně Facebooku) pro oficiální 

propagaci školních koncertů. 

 

7. Dle zkušeností studentů jsou židle v koncertním sále nevyhovující pro orchestrální hru. ŠR 

navrhuje vyzkoušet (v menším množství) řešení pomocí úpravy židlí (podsedáky apod.). 

 

8. ŠR by ráda některé body projednala s ředitelem školy (možná schůzka během března 

2015?). 

 

9. Volba předsedy ŠR nemohla proběhnout, protože ŠR se nesešla v usnášeníschopném počtu; 

volba proběhne na příští schůzi. 

 

 

 

 
Zapsal R. Mlejnek 


